
Interpelace na místostarostu Radka Janouška 

Interpeluje: Lubomír Brož 

Vážený pane místostarosto, 

1. Přinesl jste do rady a schválili jste veřejnou zakázku malého rozsahu 

s názvem: „Manuál uspořádání a podoby stanovišť na odpad na území MČ 

Praha 5“, v ceně téměř 600.000 Kč.  

a. Můžete jednoduše vysvětlit co budete dělat s výsledky této analýzy? 

Když  např. Umístění současných nádob na tříděný odpad není vhodné, 

ale v dosahu nebude jiné vhodné místo?  

b. A jak je zadání této studie slučitelné s tím, že nádoby na tříděný odpad 

jsou záležitostí MHMP? Děláte tímto páci za ně?  

c. A dotázali jste se odboru správy veřejných prostrantví a zeleně na jejich 

vyjádření a jejich analýzu? Jsem totiž přesvědčen, že příslušný odbor 

naprosto přesně zná problematiku stanovišť na odpad. Pokud nedošlo 

nejprve ke zprávě a analýze od příslušného odboru, považuji těchto 

vynaložených téměř 600.000 korun za nehospodárně vynaložené. 

d. Proč tento manuál případně nezadává odbor správy veřejných 

prostranství a zeleně, pod který tato competence spadá? 

2. Další zakázkou, kterou jste vy připravil je „Analýza stavu historických parků 

na území MČ Praha 5“ za vice než 700.000 korun. 

a. Proč tuto analýzu případně nezadává odbor veřejných prostranství a 

zeleně pod který tato kompetence jednoznačně spadá? Otázka je 

stejná, jako u předchozí studie. Znamená to tedy, že vedení radnice 

nemá důvěru v kompetentnost vedení příslušného odboru? Já jsem 

přesvědčen, že k tomu OSP kompetence má a tato analýza, stejně jako 

předchozí manual, měla jít gesčně za ním. 

Prosím o písemné odpovědi ve výše uvedené struktuře. 


